
Protokół ze spotkania Konińskiej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego z konińskimi organizacjami pozarządowymi  

w dn. 01.04.2015 r 

 

Obecni przedstawiciele organizacji:  

- Danuta Kowalewska - Stowarzyszenie Dla Dobra Dziecka 

- Krystyna Frankowska - Polskie Towarzystwo Stwardnienia Rozsianego 

- Marcin Nowak - Fundacja Nowoczesny Konin 

- Karina Akseńczuk - Stowarzyszenie Głuchy Świat 

- Dariusz Loch - Fundacja Otwarcie 

- Anna Jeziorska - Fundacja Wiosna w Sercu 

- Dorota Skąpska - Chrześcijańska Służba Charytatywna, filia w Koninie 

- Bartosz Małaczek - Młodzieżowa Rada Miasta 

- Katarzyna Sznajder - Towarzystwo Inicjatyw Obywatelskich 

- Małgorzata Malarek - Stowarzyszenie Integracji Społecznej Razem 

 

Przedstawiciel COP: 

- Bartosz Jędrzejczak 

 

Pracownia Miejska: 

- Monika Koszewska 

 

Obecni przedstawiciele KRDPP 

- Elżbieta Streker-Dembińska (Rada Miasta Konina) 

- Ewa Jeżak (NGO) 

- Zuzanna Janaszek-Maciaszek (NGO) 

- Maria Cybulska (UM Konin) 

- Ewa Michalska (UM Konin) 

- Piotr Pęcherski (NGO) 

- Waldemar Duczmal (NGO) 

 

1. P.Pęcherski wspomniał, że celem tego spotkania jest  ściślejsza współpraca KRDPP z 

organizacjami, które ją wybrały. KRDPP oczekuje propozycji jak ta współpraca może/ma 

przebiegać. 

 

2. B. Jędrzejczak przedstawił swój pomysł na pomoc Miasta dla organizacji 

pozarządowych w ubieganiu się o granty, w których wymagany jest wkład własny 

organizacji; rozważana jest możliwość zagwarantowania puli pieniędzy w budżecie 

miasta, która służyłaby jako wkłady własne organizacji w projekty, które realizowane 

byłyby na terenie Konina; mechanizm tego jest bardzo prosty - organizacja pisząca  

projekt zgłasza do miasta zapotrzebowanie na wkład finansowy, podpisywana jest 

umowa miedzy Miastem a organizacją gwarantująca wypłatę pieniędzy po wygraniu 

konkursu na projekt; w Koninie istnieje możliwość podpisywania takich umów na kilka lat 



dzięki wieloletniemu programowi współpracy z organizacjami pozarządowymi; podobne 

“narzędzie” wsparcia organizacji istnieje w Słupsku, Konin ma możliwość wykorzystania 

ich doświadczeń z większą pulą pieniędzy niż w Słupsku, ok. 500 000 zł.; dzięki takiemu 

funduszowi Konin mógłby wykorzystać ekspercką wiedzę wielu ludzi zaangażowanych w 

różnych stowarzyszeniach, którzy dotychczas, ze względu na słabą sytuacje finansową 

swoich organizacji nie mieli szans ubiegać się o środki zewnętrzne; odbyły się już 

rozmowy z Prezydentem i przedstawicielami Rady Miasta na ten temat - jest chęć do 

stworzenia takiego narzędzia. Pytanie: Czy te środki będą mogły być wykorzystywane w 

projektach ogólnopolskich w których organizacje konińskie są liderami? Nie, pieniądze 

maja służyć tylko Miastu. E. Streker-Dembińska: Być może formułę będzie można 

rozszerzyć na cały powiat we współpracy ze starostwem. Prośba do wszystkich 

organizacji zainteresowanych pomysłem o jak najszersze włączenie się do konsultacji 

tego projektu w trakcie prac nad nim, wszystko musi być przygotowane do września 

2015 roku, żeby mogło być ujęte w budżecie miejskim na rok 2016. Członkowie KRDPP 

obiecali, że w tym roku najbardziej skupią się właśnie na tym projekcie. 

 

3. P. Pęcherski - prezentacja prac i osiągnięć poprzedniej kadencji KRDPP- akcja Bądźmy 

lokalni, prezentacja organizacji pozarządowych na Jarmarku św. Bartłomieja, Tydzień 

Organizacji Pozarządowych, prezentacja składu obecnej KRDPP,  

 

4. Dyskusja. 

Prośba o wskazanie przedstawicieli do składu Zespołu Koordynujaco-Monitorujacego 

KBO i dyskusja o sposobie funkcjonowania Zespołu - przede wszystkim kwestia 

terminów w jakich odbywają się jego posiedzenia (większości organizacji nie 

odpowiadają godziny pracy UM Konin), a także o obowiązkach członków takiego 

zespołu; dyskusja o przedstawicielach NGO w komisjach konkursowych - zbyt mała ilość 

organizacji chętnych do udziału w nich, a co za tym idzie w konkursach biorą udział 

organizacje, których członkowie zasiadają w komisjach; B.Jędrzejczak - w takich 

sytuacjach członek komisji jest wyłączony z głosowania nad wnioskiem swojej 

organizacji, pytanie - co się dzieje gdy żadna organizacja nie wskaże przedstawiciela do 

komisji konkursowej? B. Jędrzejczak - wtedy komisja pracuje bez przedstawicieli NGO; 

KRDPP stworzyła listę wg. której wskazuje przedstawicieli do komisji, prośba 

P.Pęcherskiego o zapisywanie zainteresowanych, lista liczy zaledwie cztery nazwiska 

mimo monitów KRDPP w tej sprawie - swoją przedstawicielkę zgłosiło Stowarzyszenie 

Wiosna w Sercu, która poprosiła o wysyłanie informacji zwrotnej, nawet jeśli dana osoba 

nie zostanie wskazana do komisji; cały czas powracał temat terminów spotkań, 

W.Duczmal - propozycja ustalania terminów “na suwak” - raz przystosowuje się UM, raz 

NGO, propozycja M.Nowaka - utworzenie internetowego kalendarza spotkań, B. 

Jędrzejczak - nie ma takiej możliwości, bo to więcej ludzi po stronie urzędu 

zaanagażowanych jest w te prace; P.Pęcherski - KRDPP spróbuje wypracować 

rekomendacje dla UM  w tej sprawie, promocja organizacji - prośba o dodawanie działań 

do kalendarza NGO na profilu FB KRDPP, A. Jeziorska - czy istnieje możliwość 

dodawania wydarzeń organizowanych przez stowarzyszenia do profilu FB i rozwieszenia 

plakatów? - KRDPP przyjmuje każde i każde promuje, w COP można powiesić każdy 



plakat, miejski profil na FB Konin I love it także promuje każde wydarzenia organizacji; 

dyskusja o Tygodniu Organizacji Pozarządowych - bezcelowe jest robienie podobnych 

wydarzeń w czasie innych imprez miejskich, KRDPP pomoże w promocji organizacji 

tylko  w czasie Tygodnia i w czasie Jarmarku św. Bartłomieja; prośba o dołączenie 

KOWES do listy mailingowej KRDPP; pytanie o wolne zasoby lokalowe dla organizacji 

pozarządowych - P.Pęcherski obiecał sprawdzenie tego tematu. 

 

5. M. Koszewska o projekcie Pracowni Miejskiej Miasta2050; zaproszenie dla konińskich 

NGO do uczestnictwa i prośba do KRDPP o patronat nad projektem foresihgtowym; 

Miasta 2050 to projekt o przyszłości miast przemysłowych i poprzemysłowych - dyskusja 

nad ich przyszłym kształtem z ich mieszkańcami; projekt ma na celu  przygotowanie 

miast i jego mieszkańców na nadchodzące zmiany,  wypracowanie wraz z 

mieszkańcami nowych, zrównoważonych kierunków rozwoju miasta, wypracowanie 

modelu dla miast poprzemysłowych, który będzie mógł być wdrażany w innych miastach 

w podobnej sytuacji w Polsce i za granicą, tworzony jest w oparciu o silną współpracę 

międzysektorową (partnerzy publiczni, prywatni i pozarządowi). 

 

Po spotkaniu KRDPP postanowiła udzielić patronatu projektowi Miasta 2050 

 

Sporządził  

W.Duczmal 

http://pracowniamiejska.pl/

